
MØTEREFERAT 

Møtetype: Styremøte 

Møtetidspunkt: 23.08.2022 

Sted: Fredriks garasje 

Referent: Erik Rodhe 

Tilstede 
Navn Tittel E-post / telefon 

Erik Rodhe Leder leder@sandefjordpenguins.no 

Henning Fevang Nestleder okonomi@sandefjordpenguins.no 

Charlotte Bergh Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no 

Espen Gade Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no 

Fredrik Jernberg Sporslig leder sportsligleder@sandefjordpenguins.no 

   

Ikke tilstede   

Charlotte Berg Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no 

Kristan Aagard Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no 

   

 
POST SAK Ansv. / Frist 
 Agenda  



 1. Sesongen, Hvilke Lag 
2. Treningsavgifter 
3. TH Stiftelsen 
4. Sokkesalg 
5. Økonomi 
6. Øvrig 

 

1 Sesongen  
 Klubben har følgende lag påmeldt kommende sesong. U8, U10, U12 og 

U13. U15 samt U16 er trukket grunnet uteblivet sammarbeid med 
Tønsberg 
Det er satt opp foreldramøte 24/8 for foreldrer til U15, klubben kan gi 
tilbud til spillere som ikke ønsker å bli med til Tønsberg, fredager samt 
søndager åpen veterantrening. 

 

2 Treningsavgift  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. 
 
 
4. 
 
 
 
 
 
5. 
 
 
 
 

 
Treningsavgifter er satt til følgende kommende sesong 
Junior: 
1 trening per uke, 1000,- 
2 treninger per uke 1700,- 
3 treninger per uke 2500,- 
 
Senior/veteran 
1 trening per uke 1750,- 
2 treninger per uke 3500,- 
 
 
 
 
 
TH stiftelsen. 
Det er søkt 2 ganger till Torbjørn Hansen stiftelsen. En gang for 
klubben og en gang for U15 alene. Vi har fått 50.000 påbegge 
søkningene. Dokk så blir det ikke noe U15 lag, Dialog tas med Pål-Erik 
Haraldsen om vad som skall gjøres med pengene til U15. 
 
Bambusa Sokkesalg. I nåvarende stund genererte sokkesalget et 
overskudd på 32610,- som fordeles mellom lagen som solgt. 
Endelig sum presenteres av Hennig per mail. 

 



6.  
 
 
 
 
 
Vi har fått 106.177 fra frivillige organisasjonen i støtte. 50.000 fra Th 
stiftelsen. 
 
Utgifter ut året er sa 100.000 i is leie. 50.000 i innkjøp av banedelere. 
 
Sa 270.000 skall faktureres i treningsavgifter for kommende sesong 
 
 
Øvrig: 
1 gang kvar med Marius. Trening 
Kursing: Skall vi sende trenere, dommere på kurs. Fredrik sjekker opp 
dette. 
Mailer: Det er satt opp mailer. leder@, styret@ mfl. Av Espen. 
Hjemmeside: Oppdatere info. 
Gjennomgang eposter, Post@, vem har tillgang. (Espen) 
 
 
Kiosk: Drift Starter fortløpende 
Drift: Ikke satt opp liste på iskjøring. Personer som kan gjøre dette? 
Ismakin: Kurs. Iskjøring, hvor mange, Erik sjekker opp disse 
mulighetene. 
 
 
 
 
 

   
Takk for godt møte! 
Sandefjord 23.08.2022 

Erik Rodhe 

Styrets Leder 


